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Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  18.4.2023 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja)  
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta)  
Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta)  
Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Marika Moring (varajäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri) 
 

  
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

● SU avasi kokouksen klo 20.00 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

● Todettiin, että kokous on laillinen ja päätösvaltainen 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

● Esityslista hyväskyttiin 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• Kokouksen 3/2023 pöytäkirja hyväksyttiin 
5§ Talousasiat 

5.1. Taloustilanne 
● Päätili  49 583,06 e 
● Baanatili  3 949,59 e 

5.2. PM talousasiat 
● budjettitoteuman tilanne, ei valmis 

o Ahvenanmaan maakunta-avustuksen loppumaksun päätös ei ole vielä tullut 
5.3. Km-korvaukset tapahtumissa. Asia jätettiin pöydälle edellisessä kokouksessa. 

6§ Jalostusvaliokunta 
• Jalostusnäyttelyn 18.-19.4. suunnittelu aloitettu, paikkana Orimattila 

• Nuorisovaliokunta ottaa vastuun kahviosta, jonne tulee myös tuotemyyntiä. Yhteyshenkilönä: 
Liina Kuusela. Taru vastaa PR-tuotemyynnistä. 

• Passisuoran aitanauhat pitäisi uusia, tarve 2x300 m 
• Olli sponsoroi SM-kisoja, joten TT kysyy, sponsoroisiko Olli nauhat passisuoria varten. 

• MM osallistui World Fengurin kokoukseen 
• hevosten värikoodit ovat menossa uusiksi 
• World Fengurin taloustilanne ei ole hyvä, joten mahdollisia korotuksia käyttömaksuihin on 

tulossa. 
• Tietoturva on World Fengurissa huono -> palvelimien uusiminen mahdollisesti tulossa. 

7§ Koulutusvaliokunta 
• Koulutusvaliokunta toivoo valiokunnan sihteerille omaa sähköpostiosoitetta 

• MK tekee 
8§ PR-valiokunta  

● Hevoset-messut 15.-16.4.: Vastuuhlö on Johanna Korpi 
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o Huikea menestys, jossa kannattaa olla mukana! 
o lauantaina oli 50 min paneelikeskustelu: Tavoitteena kestävä käyttöhevonen 

● noin 100 hlöä yleisössä 
● paneelikeskustelu välitettiin Facebook-livenä 

o orinäytös jouduttiin perumaan peruuntumisien vuoksi 
o messumyynti oli erinomainen 
o osastolla oli jatkuvasti vierailijoita 
o Ensi vuonna tapahtuma on 6.-7.4.2024 -> tila varattava heti 

● Johanna Korpi lupasi olla vastuuhenkilönä myös vuonna 2024. JH aloittaa neuvottelut 
Tampereen messukeskuksen kanssa ja tuo ehdotuksen johtokunnan hyväksyttäväksi. 

● Hevoset Bastionissa 7.-11.6.: Vastuuhlö on Liina Kuusela 
o suunnittelu käynnissä, lisätietoa tulossa tällä viikolla 

● SM 2023: Kisajohtaja on Tanja Ufer 
o Taru hoitaa sponsorihankintaa 
o Tarja on vastuussa VIP-tilasta ja -henkilöistä 
o Havenin kanssa neuvottelu käynnissä liittyen tapahtuman striimaukseen 
o Ypäjältä on tilat varattu 
o budjettitilanne 

● HIHS 2023  
o La aamulla lyhyt näytös lasten matineassa  
o La illalla 15 min klinikka  

● Lehtien jako tapahtumissa 
o Hevoset-messuilla jaettiin juhlalehtiä, joita jäi 2-3 laatikollista 
o Lehtien lukumäärä pitää inventoida, jonka jälkeen PR-valiokunta tekee päätöksen mahdollisesta 

lisätilauksesta. 

9§ Nuorisovaliokunta 
● Youth camp 2023 

○ ilmoittautuminen vielä käynnissä 
○ Yksi team leader vielä tarvitaan 

● Oma kannatustuote (huppari) hankinnassa 
● NV:n jäsenen tekemät pussukat myytiin kaikki Hevoset messuilla 

 
10§ Urheiluvaliokunta 

● Ypäjän ovaaliradan kunnostuksen tilanne 
• asennusviikonloppu 21.-23.4. 
• ke 19.4. saadaan tieto, ehtivätkö aidat viikonlopuksi 

● UV:n ehdotus SIHY:n tuesta WR-kisojen järjestäjille 
• WR-tuki: UV ehdottaa, että tuki olisi päiväkohtainen sellaisille päiville, jolloin kisoissa on WR-

tuomareita tuomaroimassa  
● UV ehdottaa summaksi 800 e/pv 
● UV:n ehdotus hyväksyttiin. UV laittaa tämän budjettiinsa vuodesta 2024 alkaen. 

● FEIF-tuomaripalkkiot -tilanne 
• Tuomarit eivät ole vielä antaneet lisäselvitystä pienten maiden hintatasosta. Asia jää pöydälle. 

11§ Muualla päätetyt asiat 
● Puheenjohtajan osallistuminen hevosgaalaan SIHY:n edustajana sovittiin johtokunnan FB-ryhmässä.  

Illallislipun kustannus (90 €) kattaa SIHY. 
● Hevoset-messuja varten ei hankittu ständi-henkilökunnalle T-paitoja, koska kustannus lyhyellä 

varoitusajalla olisi ollut kohtuuttoman suuri. Päätettiin, että koitetaan löytää Sihy Shopin t-paidoista 
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sopivat työpaidoiksi, jolloin vältytään pikatilauksen extrakuluilta. Asiasta sovittiin johtokunnan FB-
ryhmässä. 

12§ Yhteistyöjärjestöt 
● SRL  

o kaikissa muissa lajeissa jaettiin valiomerkit paitsi askellajiratsastuksissa. SU pyysi UV:ta 
työstämään asiaa, jotta myös askellajiratsastukselle saataisiin myös valiomerkit. 

o 27.4. on jäsenyhdistysten puheenjohtajien kokous, SU osallistuu 
● FEIF 

o 25.4. on maiden puheenjohtajien kokous, SU osallistuu 
13§ Muut esille tulevat asiat  

13.1. Jäsenistön viestit 
• ei viestejä 

13.2. SIHY-risteily/konferenssi 
• SU ehdottaa kokous Helsingissä maissa, jonka jälkeen risteily 
• päiviksi sovittiin 28.-29.10.2023 ja risteilyksi Tallinnan risteily 
• SU ja TN aloittavat suunnittelun 

               13.3. SIHY strategia, visio, missio, arvot. Jätetään pöydälle. 
13.4. Varaston vaihdon tilanne. Ei mitään uutta. 
13.5. Kysely jäsenistölle ja islanninhevosystäville 2023: TN ja TT kertovat tilanteen  

• valiokuntien kysymykset tänne: 23.4. mennessä 
13.6. Sosiaalinen toimintalupa -työryhmä: tilanne (SU) 

• Hakulomake vielä työn alla. 
14§ Seuraava kokous 

● SIHY johtokunta 6/2023 ti 23.5.2023 klo 20 Meet 
15 § Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.04 
 
 
 
 

 


